
Formulier - Mondelinge vraag

Peter Hertog (sp.a) op 26-08-2019 20.42 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Maximumfactuur (MAF) provinciaal onderwijs 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
De kostprijs van ons provinciaal onderwijs voor de ouders is evident van provinciaal belang. 
  
Concrete vragen:
Sinds enkele jaren werkt ons provinciaal onderwijs aan de invoering van een MAF, ten einde
duidelijkheid te geven aan ouders en de stijgende schoolkosten te verminderen. Voor de 1ste graad
werd deze ondertussen ingevoerd. Voor de 2de en 3de graad werden reeds vele voorbereidende
werkzaamheden opgestart, om bij de start van het schooljaar 2019-2020 ook in de hogere graden
een MAF in te voeren. Graag vernam ik de huidige stand van zaken. Werd de MAF nu ook in de
2de en 3 de graad ingevoerd? Zo ja, graag meer toelichting bij de hoogte van deze MAF. Zo nee,
waarom werd de invoering van de MAF uitgesteld? 
  


